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Rozmawiali o finansowaniu przewozów

Wicemarszałek Zdzisław Wrzałka spotkał się z Piotrem Korsakiem, pełnomocnikiem Zarządu PKP PR ds. kontaktów z
klientem kluczowym oraz dyrekcją Świętokrzyskiego Zakładu Przewozów Regionalnych w Kielcach. Tematem spotkania
była sytuacja związana z odrzuceniem przez nową Radę Nadzorczą spółki umowy na świadczenie usług w zakresie
transportu kolejowego dla województwa świętokrzyskiego.
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Zgodnie  z  wcześniejszymi  ustaleniami  Konwentu  Marszałków,  wysokość  dotacji  do  przewozów  regionalnych  miała
wzrosnąć o 12% w stosunku do roku ubiegłego, przy niezmienionej wielkości pracy przewozowej. W związku z faktem, że
wysokość dotacji jaka została zapisana w budżecie województwa na rok 2009 nie odpowiada w pełni zapotrzebowaniu
PKP, podjęto decyzję o podpisaniu porozumienia w sprawie zaliczkowego finansowania przewozów do czasu podpisania
umowy na rok 2009.
Będzie ono możliwe dopiero po znalezieniu dodatkowych środków w budżecie województwa, nie wcześniej jednak niż w II
kwartale br.


